

សេចក្តីណែនាំសាធារណៈជាឌីជីថលនៃជំរឿនឆ្នាំ 2020

ក្នុងអំឡុងពេលនៅគេហដ្ឋាន ចូររំលឹកដល់បណ្តាមិត្តភក្តិ និងក្រុម គ្រួសាររបស់អ្នកដើម្បីឆ្លើយតបទៅកាន់ជំរឿន។ នេះជាវិធីសាស្ត្រមួយ ចំនួនក្នុងការចែក ចាយនៅពេលពេលជំនុំ។



ចូរចុះឈ្មោះដើម្បីធ្វើការហៅទូរសព្ទជាមួយក្រុមជំរឿនរបស់អភិបាលក្រុង Eric Garcetti នៅ bit.ly/censusphonebank



សូមចូលរួមបញ្ចូលនៅព័ត៌មានជំរឿននៅក្នុងការប្រជុំស្តង់ដារបូកស្រុកនៅវីដេអូពេលក្រោយ ប្រព័ន្ធគេហទំព័រ (webinar) ប្រក (blog) ការផ្សព្វផ្សាយសារព័ត៌មានសង្គម ឬការផ្សព្វផ្សាយ តាមប្រព័ន្ធឌីជីថល (podcast) ។



សួរសេរសុរតាមទូរសព្ទ ឬអ៊ីមែលនៅរាល់ទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកក្នុងការក្រែនរំលឹកពួកគេ ដើម្បីធ្វើការបំពេញនៅជំរឿន។



ចូរសរសេរសំបុត្រអោយនរណាម្នាក់បានដឹងថាអ្នកកំពុងតែគិតដល់គេ និងក្រែនរំលឹកពួកគេ ក្នុងការត្រូវបានរាប់ចំនួន។

ទីក្រុង Los Angeles និងផ្តល់ដំណោះស្រាយ(នានា) យ៉ាងសមស្រប ដើម្បីធានាការប្រើប្រាស់ដោយស្មើភាពគ្នានូវកម្មវិធី សេវាកម្ម និង មន្ទីរវេជ្ជសាស្ត្ររបស់ខ្លួនសម្រាប់មនុស្សដែលមានពិការភាព។ ដើម្បីធ្វើការស្នើសុំ សូមទាក់ទងទៅនាយកដ្ឋានផ្នែកពិការភាពតាមរយៈ DOD.Contact@lacity.org ឬ (213) 202-5668 ជាមុន ក្នុងរយៈពេលប្រាំថ្ងៃធ្វើការឬលើសពីនេះ។



census.lacity.org
#2020Census



សារដើរហ៊ុស និងងាយស្រួលក្នុងការចែកចាយ សារអត្ថបទគំរូ

- អ្នកមានសារៈសំខាន់ចំពោះខ្ញុំ ហើយខ្ញុំចង់ធ្វើអោយប្រាកដថាអ្នកត្រូវបានរាប់ចំនួននៅក្នុងជំរឿនឆ្នាំ 2020។ អ្នកអាចឆ្លើយតបនៅលើគេហទំព័រនៅ My2020Census.gov តាមរយៈទូរសព្ទ ឬសំបុត្រ។
- តើអ្នកបានដាក់ពាក្យស្នើសុំនៅការធានារ៉ាប់រងភាពគ្មានការងារធ្វើដែរឬទេ? តើមានបានដឹងទេថាទិន្នន័យជំរឿនជួយដល់ការពិចារណានៅមូលនិធិសម្រាប់វាដែរឬទេ? ចូលទៅកាន់ My2020Census.gov ដើម្បីបំពេញនៅជំរឿនរបស់អ្នក។
- ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកស្នាក់នៅគេហដ្ឋានរបស់អ្នកប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងសុខសប្បាយ។ តើអ្នកបានបំពេញជំរឿនរបស់អ្នកហើយឬនៅ? វាមានភាពរហ័ស និងងាយស្រួល។ អ្នកក៏អាចធ្វើវាបាននៅលើទូរសព្ទរបស់អ្នក។ ចូលទៅកាន់ My2020Census.gov
- សូស្តី- ខ្ញុំកំពុងតែសាកសួរជាមួយបណ្តាមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំដើម្បីប្រាកដថាពួកគេបានបំពេញនៅជំរឿនរបស់ពួកគេ។ តើអ្នកមានបានបំពេញហើយឬនៅ?
- យើងមិនអាចត្រួតត្រាអនាគតបានទេ ប៉ុន្តែយើងអាចរៀបចំគម្រោងជាមុនបាន។ ក្រើនរំលឹកអ្នកដើម្បីបំពេញជំរឿនរបស់អ្នកនៅ My2020Census.gov ប្រសិនបើអ្នកនៅមិនទាន់បានបំពេញវានៅឡើយ។

- រីករាយថ្ងៃកំណើត! ខ្ញុំមិនមែនកំពុងតែរាប់ឆ្នាំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំពិតជាចង់អោយត្រូវបានរាប់ចំនួននៅក្នុងជំរឿនឆ្នាំ 2020។ ធ្វើការប្រាថ្នាហើយបំពេញវា៖ My2020Census.gov
- តើអ្នកបានដឹងទេថាថ្ងៃទី១ ខែមេសា គឺមិនមែនជាថ្ងៃចុងក្រោយក្នុងការបំពេញជំរឿននោះទេ? យើងមានពេលរហូតដល់ថ្ងៃទី៣១ ខែតុលាដើម្បីបំពេញមុនពេលដែលបុគ្គលិកជំរឿនទៅគោះទ្វាររបស់អ្នក។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលទៅកាន់ My2020Census.gov
- តើថ្នាក់តាមគេហទំព័រសម្រាប់អ្នកយ៉ាងដូចម្តេចដែរនៅពេលនេះ? ភារន់តែចង់សាកសួរតើអ្នកបានបំពេញជំរឿនរបស់អ្នកហើយឬនៅ? វានៅលើគេហទំព័រនៅឆ្នាំនេះ៖ My2020Census.gov
- មានបានឮអំពីជំរឿនដែរឬទេ? នេះគឺជាឆ្នាំរបស់យើងដើម្បីធ្វើវា។ មូលនិធិសម្រាប់កម្មវិធីថែទាំសុខភាពការកាត់បន្ថយគ្រោះមហន្តរាយ អាហារថ្ងៃត្រង់របស់សាលារៀនដោយឥតគិតថ្លៃ និងជាច្រើនទៀតផ្អែកទៅលើយើង។ សូមចូលទៅកាន់ My2020Census.gov ដើម្បីសិក្សាបន្ថែម។
- មានបានឮអំពីជំរឿនដែរឬទេ? នេះគឺជាឆ្នាំរបស់យើងដើម្បីធ្វើវា។ មូលនិធិសម្រាប់កម្មវិធីថែទាំសុខភាពការកាត់បន្ថយគ្រោះមហន្តរាយ អាហារថ្ងៃត្រង់របស់សាលារៀនដោយឥតគិតថ្លៃ និងជាច្រើនទៀតផ្អែកទៅលើយើង។ សូមចូលទៅកាន់ My2020Census.gov ដើម្បីសិក្សាបន្ថែម។
- អេ-ខ្ញុំដឹងថាអ្នកទើបតែផ្លាស់ប្តូរមកកាន់ទីនេះដូច្នោះអ្នកប្រហែលជាមិនបានទទួលនៅការអញ្ជើញធ្វើជំរឿនតាមរយៈសំបុត្រនៅឡើយទេ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែអាចបំពេញវាបាននៅលើគេហទំព័រដោយមិនចាំបាច់មានលេខកូដឡើយនៅ My2020Census.gov

អ៊ីមែលគំរូ

អេ, វិបត្តិសុខភាពពិភពលោកថ្មីនេះគឺកំពុងជួយដល់ខ្ញុំយល់ដឹងថាតើរឿងសាមញ្ញទាំងនេះជាបញ្ហាសំខាន់ប៉ុណ្ណា និងនៅពេលយើងធ្វើការរួមគ្នាយ៉ាងដូចម្តេច ពួកយើងក្លាយជាកម្លាំងអន្តរជាតិមួយសម្រាប់ភាពល្អប្រសើរ។ មានរឿងជាច្រើនដែលធ្វើអោយយើងមានអារម្មណ៍មិនអាចគ្រប់គ្រងបាននៅពេលនេះ ក៏ប៉ុន្តែយើងពិតជាមានការគ្រប់គ្រងក្នុងការបរិយាយមួយទៅលើប្រភពផ្សេងៗសម្រាប់សហគមន៍របស់យើងសម្រាប់ 10 ឆ្នាំបន្ទាប់ទៀត។ ខ្ញុំបានប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការត្រូវបានរាប់ចំនួននៅក្នុងជំរឿនឆ្នាំ 2020 ហើយខ្ញុំចង់អោយអ្នកចូលរួមជាមួយខ្ញុំ។

មានរឿងជាច្រើនកំពុងតែប្រកួតប្រជែងសម្រាប់ការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើងនៅពេលនេះ។ ប៉ុន្តែ តើអ្នកបានដឹងខ្លះៗ ប្រសិនបើមិនមែនបញ្ហាទាំងអស់នៅក្នុងមាតិកានៃ COVID-19 នៅពេលនេះដែលទាក់ទងទៅនឹងជំរឿន? មេឌីយែរ ការធានារ៉ាប់រងភាពគ្មានការងារធ្វើ អាហារថ្ងៃត្រង់របស់សាលារៀនដោយឥតគិតថ្លៃ និងជាច្រើនទៀតគឺត្រូវបានពិចារណាដោយទិន្នន័យជំរឿន។ នៅក្នុងឆ្នាំ 2020 យើងកំពុងពឹងផ្អែកលើទិន្នន័យរបស់ឆ្នាំ 2010។ អ្វីក៏ដោយដែល 'ធម្មតាថ្មី' នៅទីបំផុតដែលទទួលបាន អ្នកមិនអាចបដិសេធថាការរាប់ចំនួនមិនបានពេញលេញនៅឆ្នាំនេះ និងធ្វើអោយមិនមានភាពហ្មត់ចត់ពិបាកជាងនេះនៅ 10 ឆ្នាំក្រោយឡើយ។


នេះគឺជាមូលហេតុដែលសំខាន់ក្នុងការបន្តិស្វរស្ងៀមរាល់ការសរសើរ និងសារៈសំខាន់នៃជំរឿនក្នុងផ្លូវបែបណាដែលអ្នកធ្វើទៅបាន។ អ្នកអាចនៅអោយឆ្ងាយក្នុងអំឡុងពេលដែលអាគារត្រូវបានបិទជាមួយសហគមន៍របស់អ្នក នៅស្របពេលតែមួយ។

ចូរត្រួតពិនិត្យមើលនៅសេចក្តីណែនាំសាធារណៈពីចម្ងាយនេះ (និងភ្ជាប់ទៅកាន់វា) ជាមួយនឹងអ៊ីមែលគំរូ អត្ថបទ និងសារតាមទូរសព្ទដែលអ្នកអាចចែកចាយបាន។

ក្នុងនាមជាក្រុមការងារ និងមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ អ្នកមានន័យខ្លាំងចំពោះខ្ញុំហើយនិងអ្នកផ្ទាល់ ក្រុមគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិរបស់អ្នកទាំងអស់ដែលសមនិងទទួលបានការរាប់ចំនួន។ ធ្វើការប្តេជ្ញាចិត្ត ចូរបំពេញជំរឿននៅលើគេហទំព័រ នៅ My2020Census.gov តាមរយៈទូរសព្ទ ឬតាមសំបុត្រ ហើយគោះធ្វើកិច្ចការនេះទាំងអស់គ្នា។

ប្រភពព័ត៌មានបន្ថែមមានផ្តល់អោយនៅលើគេហទំព័ររបស់យើង។

ទីក្រុង Los Angeles និងផ្តល់ដំណោះស្រាយ(នានា) យ៉ាងសមស្រប ដើម្បីធានាការប្រើប្រាស់ដោយស្មើភាពគ្នានូវកម្មវិធី សេវាកម្ម និងមន្ទីរវេជ្ជសាស្ត្ររបស់ខ្លួនសម្រាប់មនុស្សដែលមានពិការភាព។ ដើម្បីធ្វើការស្នើសុំ សូមទាក់ទងទៅនាយកដ្ឋានផ្នែកពិការភាពតាមរយៈ DOD.Contact@lacity.org ឬ (213) 202-5668 ជាមុន ក្នុងរយៈពេលប្រាំថ្ងៃធ្វើការឬលើសពីនេះ។

Eric Garcetti @MayorOfLA  census.lacity.org #2020Census 